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1.  Wat is volgens de Gedeputeerde de status van de aanvraag voor het windpark 
Westfrisia aan de Zwaagdijk? 
Toelichting: Tijdens de commissie Ruimte, wonen en water van de Provincie 
zijn er vragen gesteld aan de gedeputeerde over de status van de aanvraag voor 
het windpark Westfrisia aan de Zwaagdijk. De gedeputeerde zou hierop 
terugkomen.  

 

antwoord  De Gedeputeerde antwoordt als volgt: 

Het inpassingsverzoek (de aanvraag) is in 2012 niet formeel afgewezen. Op het moment 

waarop het regionale proces voor het Windplan Westfriesland (met daarin naast 

Westfrisia, ook windprojecten bij Drechterland en solitaire molens) werd gestopt, is de 

aanvraag niet formeel geweigerd. Aangegeven is dat de aanvraag “niet in behandeling is 

genomen”, dat wil zeggen: aangehouden.  

Ter informatie gaat hierbij de volledige beantwoording (zie PI-15-79142) op (ook 

andere) vragen vanuit de commissie Ruimte, Water en Wonen.  

 

 

2.  Is er jurisprudentie over afwijkingen door de raad of provincie van niet 
vastgestelde (bestemmings)plannen en uitgekeerde planschadeclaims? 

antwoord  In de (concept)brief van de raad aan de provincie, d.d. 20 oktober 2015,  is gewezen op 

een uitspraak van het Gerechtshof Amsterdam, inzake de eerdere weigering door de 

voormalige gemeente Wervershoof met betrekking tot het windpark Westfrisia. Het hof 

geeft in deze uitspraak aan dat het bestuursorgaan (in deze casus de raad) een grote 

mate van beleidsvrijheid toekomt. Politieke besluitvorming kan om die reden geen 

grond vormen voor onrechtmatig handelen van de gemeente. Het hof ziet dan ook geen 

reden tot schadevergoeding. 

 



 
Zijn er ten tijde van het vaststellen van bestemmingsplannen in de gemeente 
Medemblik door de provincie voorbehouden zijn gemaakt voor de 
ontwikkelingen op het gebied van wind op land? 

 

Nee. Het ontbreken van enige reactie/voorbehoud van de provincie op dit punt is ook 

aangehaald in de conceptbrief van de raad, d.d. 20 oktober 2015. 

 


